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K 11. točki: ODGOVORI NA SVETNIŠKA VPRAŠANJA 
 
Tomaž PAULUS (SLS) je dejal, da je imel vprašanje na strani 13 pod drugim vprašanjem. 
Tam piše, da ga je zanimalo kdaj lahko pričakujejo povezovalno cesto Meja – Trata. 
 
Župan je dejal, da ko bo sprejet OPN. 
 
To je zanj premalo. Prosil je vsaj časovnico. Verjame, da tisti dan, ko bo sprejet OPN, ceste 
še ne bo. Ko bo sprejet OPN, se bodo verjetno pogovarjali naprej. Zanimalo ga je kdaj se 
računa sprejetje OPN-ja, koliko je potem potrebno za projektiranje, koliko za umestitev 
državne NRP-je in tako naprej, tako da se vidi časovnica kdaj bi bilo možno cesto Trata – 
Meja res otvoriti. 
 
Podžupan Tine Radinja je odgovoril, da bo odgovor dopolnjen. 
 
Župan je odgovoril, da se bodo predvidoma v naslednjih štirinajstih dneh srečali z ministrom 
in bo to ena glavnih zadev, ker skušajo priti do avtoceste. Priča smo velikim prometnim 
zagatam okoli Ljubljane, ki jih bo tudi ta cesta razbremenila. Časovnice ni mogoče postaviti, 
ker mora cesto sprejeti država v razvojne načrte. 
 
Rolando KRAJNIK (KEL) je na prejšnji seji postavil vprašanje glede odlagališča odpadkov, 
kjer je večja količina odpadne plastike in da bo Loška komunala odgovorila in odgovora ni 
zasledil med poslanim gradivom. 
 
Podžupan Tine Radinja je povedal, da je odgovor med ostalimi odgovori. 
 
Rolando Krajnik je dejal, da ga je na strani 6 zelo negativno presenetil odgovor župana. 
Namreč prej ko so spremljali strategijo razvoja zdravstva so pač nekaj sprejeli. Leta 2014 so 
tudi sprejeli strategijo varovanja zraka še v prejšnjem sklicu v kateri je bilo določeno, da se 
bodo postavili merilniki do leta 2019 med drugim tudi za formaldehid in fenol. 
Župan je najprej rekel, da to bo, potem da ne bo. Sedaj na koncu je pa odgovor, da se bo 
meril samo ogljikov monoksid, dušikove okside, ozon in prašne delce, nikjer ni pa fenola in 
formaldehida, ker sta dokazano strupene tvarine in dokazano strupita ljudi na Sv. Duhu, na 
Godešiču in v Hafnerjevem naselju in ga zato zanima zakaj se tega ne naredi oz. zakaj je to 
izpadlo. 
 
Podžupan Tine Radinja je dejal, da bo odgovor dopolnjen. 
ODGOVOR: 
Žal se ponovno dogaja, da župan ni pravilno citiran. V sklopu projekta vzpostavitve 
mreže merilnih postaj za spremljanje kakovosti zraka in hrupa bomo kontinuirano 
izvajali meritve parametrov, ki jih zakonodaja določa kot parametre kakovosti zraka: 

- Prašni delci, dušikovi oksidi, ozon, ogljikov monoksid 
Za te parametre so tudi določene mejne vrednosti. Takšen nabor parametrov je bil 
predviden že na samem začetku priprave naloge in se ni spreminjal. 
 
Rolando Krajnik je imel še vprašanje na strani 7 glede natečaja za trg pred UE. On ni trdil, da 
morajo biti tukaj kocke, samo vprašal je če je to v skladu z natečajem. Na to vprašanje ni 
dobil odgovora. 
Dobil je samo odgovor, da kocke niso bile predvidene. Vprašal je ali je ta rešitev v skladu z 
izbiro natečajne komisije. 
 
Podžupan Tine Radinja je odgovoril, da je natečajna komisija izbrala to kot najugodnejšo 
rešitev. 
 
Rolando Krajnik je dejal, da je njegova informacija taka, da se je komisija drugače odločila. 
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ODGOVOR: 
Skladno z natečajnimi pogoji je bila za celotno območje natečaja izdelana idejna 
rešitev, ki je bila s strani natečajne komisije tudi potrjena. Natečajna rešitev za 
posamezno območje se nato tekom izdelave IDZ, PGD in PZI dokumentacije detajlno 
obdela tako v smislu vsebinskih rešitev, materialov in izvedbe. Projekt kot je sedaj 
izveden ne odstopa od rešitve, ki jo je potrdila natečajna komisija. 
 
Kar se tiče Name, ne bo tukaj nič govoril, ker se bodo o tem pogovarjali drugje. 
Kar se tiče odgovora glede meje zamrzovanja: iz občine je dobil odgovor od Loške 
komunale. 
Prosil je, če se lahko pridobi mnenje neodvisnega strokovnjaka ali more začetna točka 
hišnega priključka biti pod mejo zamrzovanja. 
ODGOVOR: 
Na predhodni seji je bil podan obsežen odgovor s strani Loške komunale, ki je 
podrobno definiral zahteve in možnosti glede priključevanja na fekalno kanalizacijo. 
Karta informativnih globin prodiranja mraza na območju Republike Slovenije, na 
katero se glede meje zmrzali sklicuje g. Krajnik, je bila izdelana za potrebe Tehnične 
specifikacije za ceste TSC 06.512, ki določa osnove za opredelitev klimatskih in 
hidroloških pogojev pri gradnji cest, ki neposredno vplivajo na določitev vrste in izmer 
voziščnih konstrukcij. 
Na osnovi tehnične specifikacije za ceste TSC 06.512 se določi potrebne ukrepe za 
zaščito materialov proti poškodbam zaradi zmrzovanja pri načrtovanju, gradnji in 
ohranitvi cest in zagotovi gospodarnost ukrepov in ne za gradnjo fekalne kanalizacije 
in hišnih priključkov na fekalno kanalizacijo. 
Zakon ne definira začetne točke hišnega priključka, obstajajo pa priporočila in 
smernice, kar je bilo obrazloženo v odgovoru s strani Loške komunale. 
Lastniki izpostavljenega objekta Virlog 20 so že izvedli priklop na fekalno kanalizacijo. 
 
Tomaž Paulus na strani 14 šesto vprašanje: Zapisnik posnetka seje in dopis je priložen. 
On ni našel ne v papirnati in ne v elektronski obliki. 
 
Podžupan Tine Radinja je dejal, da bodo preverili in v kolikor ga ni bilo, bo priložen. 
ODGOVOR: 
Odgovor je bil priložen med ostalimi odgovori v e-obliki. 
 
K 12. točki. POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 
 
Metod DI BATISTA (SLS): 

1. Gospod ga je naprosil za pridobitev informacije v zvezi z njegovo pobudo za 
postavitev kapelice na Sorškem polju – Prvi gozdiček, ki jo je občinski upravi 
posredoval spomladi. V zvezi s tem je vprašal v kakšni fazi je postopek obravnave 
njegove pobude in kdaj bo dobil odgovor? 
ODGOVOR: 
Ker nimamo natančnega podatka o vlagatelju pobude ali o parcelni številki 
zemljišča na katerega se pobuda nanaša, je odgovor pripravljen na osnovi 
domneve, da gre za pobudo za postavitev kapelice, ki smo jo prejeli 29. 5. 2017. 
Pobuda je v sklopu tistih pobud, ki so prispele na občinsko upravo po 
zaključku že izvedene analize pobud, ki je potekala v času od julija 2016 do 
marca 2017. Prejeto pobudo bomo skupaj še z ostalimi naknadno prispelimi 
pobudami obravnavali v sklopu postopka spremembe OPN. Vsebina pobude se 
nanaša na spremembo namenske rabe (parcela je sredi Sorškega polja) zato je 
možno pobudo obravnavati v sklopu rednega postopka. To smo vlagatelju tudi 
pojasnili kot tudi dejstvo, da je redno postopek spremembe prostorskega akta 
dolgotrajen večletni postopek. 
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2. Na cesti pred šolo v Retečah so parkirišča namenjena za starše, ki pripeljejo otroke v 
vrtec in šolo. Parkirišča pa so dostikrat zasedena cel dan – verjetno jih uporabljajo 
vozniki, ki prestopijo na vlak – zato jih starši ne morejo uporabljati. Dal je pobudo, da 
se parkirišča ustrezno označijo za uporabnike, ki jih uporabljajo za kratkotrajno 
parkiranje pri prevozu otrok v šolo in vrtec. 
ODGOVOR: 
Predvidena je sprememba prometne signalizacije - uvedba modre cone -  
kratkotrajnega parkiranja do 30 minut med 7.00-8.30 in 14.00-15.30 z 
veljavnostjo v začetku decembra 2017. 

 
3. Na osnovi obvestila Župnije Reteče in predsednika KS v zvezi s problematiko 

pokopališča v Retečah je dal naslednji pobudi: 
a) Da se v proračunu občine za leto 2018 zagotovijo sredstva za pripravo idejnega 

projekta za izgradnjo mrliških vežic in širitev pokopališča in 
b) Da se za ureditev mrliških vežic in širitev pokopališča v Retečah na nivoju občine 

oblikuje delovna skupina, ki bo vodila celoten projekt. 
ODGOVOR: 
Na občini smo se že dogovarjali glede pokopališča v Retečah z lastnikom 
pokopališča Župnijo Reteče. Dogovorjeno je bilo tudi glede priprave idejne 
rešitve in priprave idejnega projekta. Skladno s predlogom bo ustanovljena tudi 
delovna skupina. 

 
Rolando KRAJNIK (KEL) je dejal, da bo najprej začel z zelo grozno zadevo, ki se je zgodila 
pred kratkim na Osnovni šoli Cvetka Golarja. Konec septembra je prišlo do fizičnega napada 
enega učenca na drugega učenca. Ta pretepeni otrok je dobil več udarcev v glavo in sicer s 
strani dijaka, ki je zelo velik in se menda tudi ukvarja z borilnimi veščinami in je bil pred 
kratkim prešolan iz druge šole. 
Ta napad so obravnavali na Svetu šole in takrat niso prišli do nekih zaključkov. Problem pa 
je v tem, ker se je čez 14 dni zgodil še hujši napad in je ta isti učenec pretepel enega fanta 
tako, da če ne bi bil športnik, ga bi lahko resneje poškodoval in bi mu bilo mogoče ogroženo 
življenje. Bil je podplut, držal ga je za vrat in ga tolkel z vso močjo in to se je dogajalo prvič v 
šoli v WC-ju, drugi primer pa je bil na postaji. 
Potem so starši sklicali izredno sejo Sveta staršev na katerem so med drugim izrekli 
nezaupnico ravnateljici. 
Ampak ravnateljica v tem primeru ni ravnala v skladu s pravili in zakoni. Rekla je oz. v prvem 
primeru ni obvestila CSD-ja, staršev, policije ampak je bil v bistvu pogovor samo na ravni 
razredničarke. Na radio je tudi izjavila, da je šlo samo za en udarec, kar je že sam po sebi 
dovolj, v resnici pa je šlo za več udarcev in to zelo močnih. 
Ta učenec v prvem primeru se je bal, ker mu je drugi grozil, da mu bo ne vem kaj naredil, če 
bo povedal naprej. 
Ravnateljica se temu ni posvetila z dolžno pozornostjo, zato je prišlo tudi do drugega 
napada. Če bi takoj obvestila policijo, CSD in vse ostale organe, bi verjetno tega učenca 
začasno odstranili iz šole, dokler se ne bi stvar razjasnila. Ker pa se je to nekako zamolčalo, 
je potem na drugega učenca naredil načrtovan napad v katerem je že dopoldne govoril po 
šoli, da ga bo razbil. Po enih variantah je bilo rečeno, da je bila prisotna učiteljica po drugih 
da ni bila, to ni sigurno. V glavnem ga je tako pretepel, da je prišla policija. 
V drugem primeru pa je bil CSD obveščen o tem. 
Poziva Občino Škofja Loka kot ustanoviteljico šole, da temu primeru posveti primerno 
pozornost, da se s predsednico sveta staršev pozanima o zapisnikih tega sveta staršev, da 
pridobi informacije iz policije, CSD in da ukrepa, prijavi na ministrstvo. 
Po njegovem mnenju ta ravnateljica ni več sposobna opravljati tega dela in zato je predlagal, 
da občina pridobi najprej informacijo o vseh vpletenih in postopa v skladu z zakonom in 
pravili. 
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Podžupan Tine Radinja je dejal, da imajo strokovne službe, ki so strokovno usposobljene za 
to ko pridejo in so obveščene. Na CSD-ju se veliko srečujejo z nasiljem v družini, med 
mladostniki in njihovo znanje, veščine in sposobnosti so primerne za reševanje takih 
problemov. 
Občina je ustanoviteljica javnega zavoda in preko tega izvršuje svoje. 
ODGOVOR: 
Občina je pridobila potrebne informacije in se z ravnatelji dogovorila o dodatnem 
izobraževanju učencev, ki ga bomo začeli v naslednjem letu pod geslom Nenasilen. 
Občina izvršuje svoje ustanoviteljske dolžnosti preko Sveta javnega zavoda. 
  
Klemen ŠTIBELJ (NSi): 

1. Nekdaj je obstajal fond, kjer so društva, ki so bila člani te gasilske zveze, dobili 
določen denar ob praznovanju obletnic. Sedaj tega ni več urejenega ampak vsaka 
občina to urejuje posebej in zato je dal predlog, da Občina Škofja Loka poskrbi za 
svoja gasilska društva, ki v nekem letu praznujejo obletnico in jim nameni toliko 
finančnih sredstev kot praznujejo let. Se pravi toliko let krat deset, v primeru 100-
letnice je to 1000€. To je simbolični znesek, ki ga društvo porabi za pripravo 
praznovanja. 
ODGOVOR: 
Občina Škofja Loka v proračunu na postavki »3007006 Dejavnost javne gasilske 
službe« zagotavlja sredstva za delovanje javne gasilske službe oziroma vseh 
osmih Prostovoljnih gasilskih društev pod okriljem Gasilskega poveljstva 
Občine Škofja Loka (GPO). 
GPO skladno s svojim potrjenim veljavnim letnim finančnim planom iz teh 
sredstev vsem svojim društvom ob okroglih obletnicah (zaokroženo na 
desetletje) namenja tudi sredstva za pomoč pri pripravi in izvedbi praznovanja 
in sicer za vsako leto delovanja po 10,00€. Tudi v letošnjem letu je bilo tako, saj 
je PGD Bukovica, ki letos obeležuje 90-letnico delovanja, prejela 900,00€ v ta 
namen. 

 
2. Župan je dejal, da se čez dva tedna sestane z ministrom Gašperšičem. Tu je dal 

predlog, naj na tem sestanku obravnavajo tudi problematiko ceste v Selško dolino. G. 
Bernik je že večkrat dejal, da je več kritičnih točk. V preteklosti je bilo rečeno, da so 
načrti že narejeni. Ne glede na to, da občina nima osnovnega interesa, da bi tudi 
naša občina morala odigrati ključno vlogo pri obnovi te ceste, ki bi morala že biti 
obnovljena ne pa da se še ne ve kdaj se bo začela. 
ODGOVOR: 
Ob zadnjem srečanju z ministrom je župan izpostavil to kritično točko na cesti v 
Selško dolino. Glede na neurejeno lastniško stanje je predlagal skladno s 
predhodnim predlogom svetnika Antona Bernika vsaj odstranitev dveh skal, ki 
sta neposredno ob cestišču. Na skupnem sestanku z ministrom Gašperšičem 
bo izpostavljen tudi predlagani problem. Žal do sestanka še ni prišlo. 

 
3. Svet staršev Ivana Groharja je obravnaval oz. je bil tudi na kratko seznanjen z 

namero občine, da bi se nekje v bližini Osnovne šole Ivana Groharja delala cesta oz. 
most proti Vincarjem. 
Kar je bilo tam predstavljeno, svet staršev in svet šole s tem ni bil natančno 
seznanjen oz. s tistim, kar je tam bilo, se ni strinjal. Dal je pobudo, da se jasno pove 
kaj občina tam misli graditi oz. kakšni so plani za tam in da maksimalno upošteva da 
se ne bi okolje šole poslabšalo iz vidika varnosti. 
ODGOVOR: 
Dostop do vasi Vincarje je neurejen in za sodobna vozila utesnjen. Zato Občina 
Škofja Loka išče primerno cestno povezavo z vasjo Vincarji. Pred kakršnimkoli 
začetkom izbire trase je bila pri deležnikih z vplivnega območja narejena 
predhodna SWOT (Prednosti, Slabosti, Priložnosti, Nevarnosti) analiza. Na 
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podlagi te analize bo začet šele neuradni postopek izbire ustreznih idej variant 
poteka trase. 

 
Rolando KRAJNIK (KEL): 

1. Zanimal ga je hidrant pod tem novim trgom, če je v skladu s pravili, ker je tako 
majhen? 
ODGOVOR: 
Vodo za gašenje požarov na Trgu pod gradom se zagotavlja s podtalnim 
hidrantom na javnem vodovodu, lociranim pod betonsko ploščadjo. Navedeni 
podtalni hidrant ustreza vsem zahtevanim pogojem zagotavljanja požarne vode, 
saj je bilo tudi na podlagi izpolnjevanja tega pogoja lahko pridobljeno uporabno 
dovoljenje za Trg pod gradom. 
Nadtalni hidrant, ki se nahaja ob poti na Loški grad nad tem trgom pa ni 
namenjen zagotavljanju požarne vode za gašenje požarov. Postavljen je v 
betonsko nišo. Odpiranje hidranta je možno s sredinskim delom običajnega 
univerzalnega hidrantnega ključa. 
Univerzalni hidrantni ključ: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

2. Več občanov ga je opozorilo, da je na začetku Hoste nastalo zelo mlado naselje in v 
tem naselju je zelo veliko majhnih otrok. Tam je še sedaj omejitev 40 km/uro. Tam se 
ceste drugače izravna in se omejitve nobeden ne upošteva. Kadarkoli je tam radar, je 
tam največ kršitev. Predlagal je, da bi se proučila možnost, da bi se kljub vsemu tam 
postavila kakšna fizična ovira. Dejstvo je, da je tam nevarno, da tam ljudje živijo in 
nimajo pločnika. 
ODGOVOR: 
Nadaljevali bomo z meritvami oziroma nadzorom hitrosti. Na podlagi rezultatov 
in opazovanj bomo po potrebi izvedli dodatne ukrepe. 

 
3. Pred kratkim je bila zopet nesreča pri prehodu za pešce iz Gorenjske banke proti 

avtobusni postaji. Deklico je povozil avtobus. Tisti prehod za pešce je potrebno 
nekako urediti. Za to so strokovnjaki. Tam so bile tudi že smrtne žrtve, zaenkrat so 
samo poškodbe. Tam je problem, ker se takoj iz stopic stopi na cesto in je nujno 
potrebno tam nekaj narediti. 
ODGOVOR: 
Prehod smo dodatno uredili z boljšo osvetlitvijo in odstranitvijo grmičevja na 
dostopni poti ter namestili sistem zaznave pešcev z dodatnimi svetlobnimi 
opozorili za voznike. 

 
4. V njegovi ulici se je začel spodsuvati asfalt. Če on ne bi javil, bi tam nastala luknja. Po 

njegovi urgenci so to zakrpali s peskom in ga zanima kdaj bo to izvajalec naredil. Ali 
bo to pred zimo? 
ODGOVOR: 
Poškodba asfaltne površine je nastala zaradi odstranjevanja drevesnih panjev 
na sosednji parceli. Ob ogledu reklamacije je bil opravljen tudi video pregled 
kanalizacije, pri katerem je bilo ugotovljeno, da je cev nekoliko posedena. O 
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navedenem je bil obveščen izvajalec del, ki je zagotovil, da bo reklamacijo 
saniral v bolj sušnih mesecih leta 2018 (spomladi ali poleti). 

 
5. Takojšnje ukrepanje zaradi onesnaženja 

Na enem od socialnih omrežij je bila objavljena slika potoka Sušica. Več kot očitno je, 
da je potok onesnažen. V skladu z 7. odstavkom 21. člena Zakona o lokalni 
samoupravi zahtevam takojšnje ukrepanje občinske uprave z županom na čelu. 
Pričakujem tudi, da boste občinske svetnike promptno obveščali o vaših dejanjih in 
ugotovitvah. 
ODGOVOR: 
Na osnovi obvestila svetnika Rolanda Krajnika o domnevnem onesnaženju reke 
Sušice je bil opravljen terenski ogled potoka Sušica pod Betonarno Tehnik na 
Grencu od mostu pri Pahucu gorvodno do objekta nad območjem betonarne, ki 
je ograjen z mrežo in je preko njega prepovedan prehod. Terenski ogled je 
opravil sodelavec pristojen za varstvo pred naravnimi in drugimi nesrečami. 
Na terenskem ogledu ni bilo opaziti  nobenega onesnaženja. Voda, ki je iztekala 
iz cevi pod objektom betonarne ni bila videti onesnažena, tako gorvodno ali 
dolvodno od tega iztoka v potok Sušica. 
V območju pod betonarno potok Sušica teče po ravninskem delu in je zato zelo 
počasen. V območju, ki sem ga pregledal, torej nisem opazil onesnaženosti, saj 
je bila voda videti čista, nič motna ali kalna. 
Stanje na terenu dne 9.11.2017 je razvidno iz priloženih fotografij. 
Pri tem je potrebno omeniti, da iz obvestila o domnevnem onesnaženju ni 
možno jasno razbrati niti časa niti kraja dogodka. Terenski ogled smo opravili 
glede na lokalno poznavanje potencialnih virov onesnaženja (območje bivše 
Betonarne Tehnik). 

 
Aleš HABJAN (SDS) je imel pobudo v imenu odbora: 
Na zadnji seji je bila dana pobuda enega od članov, da naj občinska uprava poda pobudo 
Loški komunali, da preveri informacijo o obstoju meteornega kanala na območju nekdanje 
Gorenjske predilnice in njegovem neposrednem iztoku v Traški graben.  
ODGOVOR: 
Pobuda je bila posredovana Loški komunali. 
 
Gregor HOSTNIK (SDS) je imel prometno pobudo v zvezi z vključevanjem iz Puštala na 
novo južno – Poljansko obvoznico, kjer je zadeva zelo nepregledna. 
Kmalu po izgradnji obvoznice je že bila dana pobuda, da bi se tam postavilo ogledalo. Ali se 
zavija levo proti tunelu ali desno v Poljansko dolino, je zadeva zelo nepregledna. 
Ogledalo je postavljeno tako, da se prometa, ki prihaja iz tunela, ne vidi. Prosil je, da se to 
opozori na pristojno državno službo in da se to uredi. Tam so hitrosti že kar velike. V tunelu 
je 60 km/uro, do izvoza za Puštal je 200 m in vsi tam pospešujejo in enkrat bo tam prišlo do 
nesreče. Na srečo jo do sedaj še ni bilo. Če se to lahko nekaj uredi.  
ODGOVOR: 
Glede na to, da je investicija južne obvoznica zaključena in izvedena skladno z izdanim 
gradbenim dovoljenjem, je bila pobuda za izboljšanje situacije v zvezi z vključevanjem 
iz Puštala na novo obvoznico posredovana na DRSI, Sektor za vzdrževanje, varstvo 
cest in prometno varnost. 
 
Tomaž PAULUS (SLS): 

1. Vrnil se je na pobudo, ki jo je dal pred enim letom, ko je predlagal, da se razišče 
možnost da bi na dolgoročno postavili zdravstveni dom v vojašnici. Tudi današnja 
strategija je na to pokazala, da je to ena od možnosti. Verjetno je to zadeva, ki 
gravitira na OPPN vojašnica vzhod. Verjetno bo potrebno pregledati vse možnosti 
bolj natančno in bo verjetno potrebno razmišljati o kakšnem gasilskem domu na 
primer v Stari Loki. Na dolgi rok ga bo potrebno verjetno kam premakniti. Že dolgo 
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nazaj je bila dana pobuda, da bi združili gasilni dom Škofja Loka in Stara Loka v bivši 
vojašnici. Naj se to pogleda. 
ODGOVOR: 
Zahvaljujemo se za pobudo. Bomo to varianto vključili med ostale variante. 

 
2. Kot kaže, da bodo čez leto in pol dobili vrtec v vojašnici, bo pa verjetno to zelo veliko 

vplivalo na sam promet po Partizanski cesti in vključevanje na Kidričevo cesto pri 
informacijski točki in menil je, da je potrebno biti pripravljen tam z rešitvijo kakšnega 
krožišča. 
ODGOVOR: 
Obstoječe semaforizirano križišče je zastarelo, zato usklajujemo z Direkcijo RS 
za infrastrukturo možnost nadgradnje s prometno odvisnim krmiljenjem 
(vgradnja induktivnih zank, …). 

 
Podžupan Tine Radinja je dejal, da se ne bo spremenil tam samo promet z avtomobili, 
ampak tudi za pešce in kolesarje bo tam drugače. 
 
Davor TAVČAR (IDS): 

1. Po nekaj mesecih je zopet gneča pred glasbeno šolo v času ur. Predlagal je, da se 
redarji malo usmerijo tudi na ta konec. Čisto preventivno, ker je včasih zelo težko 
zapeljati mimo. 

2. Nekaj občanov iz Puštala se je pritožilo, da je zelo nepregledna zadeva pri 
vključevanju na obvoznico v Puštalu. Predlagali so podobno rešitev, kot jo imajo na 
nekaterih takih mestih, kjer je ob tem izhodu oranžna luč, ki prične utripati, kadar se 
bliža vozilo iz tunela in opozori na nevarnost in je bistveno manj neugodnih situacij. 
ODGOVOR: 
Glede na to, da je investicija v južno loško obvoznico zaključena in izvedena 
skladno z izdanim gradbenim dovoljenjem, je bila pobuda za izboljšanje 
situacije v zvezi z vključevanjem iz Puštala na novo obvoznico posredovana na 
DRSI, Sektor za vzdrževanje, varstvo cest in prometno varnost. 

 
Marija DEMŠAR (PL) je dala pobudo za Občino Škofja Loka da se posluži tudi določene 
ljudi, ki gredo v zapor ampak opravljajo družbeno koristno delo. Na Centru za socialno delo 
se je pozanimala, določene občine tudi te stvari izkoristijo in pobuda je bila že dvakrat 
poslana na Občino Škofja Loka in ni bilo nobenega odgovora. Lahko bi se porabili za 
določena manjša dela: čiščenje ali karkoli, odvisno, kakšne osebe so. 
ODGOVOR: 
Pred leti smo dobili splošno pobudo s strani organizacije slovenskih občin in Centra 
za socialno delo. Dali smo odgovor, da v občinski upravi ne vidimo potrebe in pozvali 
Center za socialno delo, da vsem organizacija v lokalni skupnosti pošlje predlog za 
vključitev. 
Pobudo bomo ponovno preučili in dali naknadno odgovor na pobudo. 
 
Podžupan Tine Radinja je povzel: da bi se pridružili programu, ki nam omogoča, da bi te 
osebe delo opravljale tudi v naši občini. 
 
Dala je pobudo na prejšnje vprašanje, ki ga je podala dr. Mateja Podlogar in sicer prihod 
starejših ljudi na upravno enoto. 
Ona jih je veliko pripeljala že sem in to ne gre tako enostavno. Dala je pobudo, da se pred 
upravno enoto nekje postavi kakšna klopca ali karkoli. Če se pripelje enega starejšega, ga je 
potrebno nekam posesti, da počaka, da se pride iz parkirišča. 
ODGOVOR: 
V sklopu izvedenega projekta ureditve Trga pod gradom v ta namen klopce sicer niso 
bile predvidene, bomo pa pobudo proučili in poskrbeli za ureditev. 
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Mag. Mirjam JAN-BLAŽIĆ (SD): 
V Občini Škofja Loka smo na Kapucinskem trgu pred časom postavili prvo polnilnico za 
električne avtomobile, kar je seveda pohvalno in v skladu z našim sloganom LOŠKO 
EKOLOŠKO. Zanima me koliko je znašala vrednost te naložbe in kdo je od zunanje stroke 
sodeloval pri izboru le-te, koliko znaša čas polnjena baterije in koliko je do sedaj bila njena 
izkoriščenost kot tudi ali je znan podatek, koliko električnih avtomobilov že imamo na našem 
področju. Do mene je prišla pripomba, da se nekateri lastniki električnih avtomobilov ne 
morejo direktno priklapljati na to polnilnico, ker bi morali pred tem preskrbeti posebni 
priključek, ki stane kar cca 300€. Zato to polnilnico ne koristijo in polnjene rešujejo drugje. 
ODGOVOR: 
Občina Škofja Loka je samo lastnica parkirnega mesta, lastnik polnilne opreme in 
upravljavec električne polnilnice pa so Gorenjske elektrarne. Obstoječa električna 
polnilnica podpira standardizirane priključke za električna vozila. Priložen je obširnejši 
dogovor s strani upravljavca električne polnilnice – podjetja Gorenjske elektrarne 
d.o.o. 
 
Ciril PETERNEL (NSi) se je najprej zahvalil za posredovanje njegove pobude na GZ Trata. 
Upal, je, da bo dobil malo bolj točne podatke: pričetek izvajanja del. 
Prosil je župna, da se dogovori z medvoškim županom kako zaustaviti vožnjo šleparjev skozi 
vasi Sora, Draga, Gosteče, Pungert razen za dostavo. Prosil je za ukrepanje. 
ODGOVOR: 
Občina Škofja Loka je v dogovoru z Občino Medvode, da s prometno signalizacijo z 
obeh smeri in Lipice prepove tranzitni tovorni promet (še vedno pa bo dovoljen lokalni 
tovorni promet). 
 
Klemen Štibelj je dejal, da je bil v roku enega meseca referendum in volitve. V Občini Škofja 
Loka je 25 volilnih mest. Naj bi se na ravni okrajne volilne komisije nekaj razmišljalo o 
zmanjševanju volilnih mest. Predlagal je, da bi tudi občina razmislila o tem, da bi se število 
volilnih mest nekolik zmanjšalo in če se bo to delalo na ravni okrajne volilne komisije, je 
predlagal, da se to dela skupaj, da ne bi bilo zmede ljudi. 
ODGOVOR: 
Občinska volilna komisija je že na zadnjih lokalnih volitvah 2014 združila nekatera 
volišča, tako da so bili sedeži volišč in njihova območja določeni enako, kot so bili 
določeni na zadnjih volitvah s strani okrajne volilne komisije. Zaradi sprememb 
Zakona o volitvah v državni zbor, ki določa, da morajo biti vsa volišča dostopna za 
invalide, bo potrebna sprememba nekaterih sedežev volišč. Sprememba se začne 
uporabljati 28. 2. 2018. Prva bo to spremembo morala upoštevati okrajna volilna 
komisija pri državnozborskih volitvah naslednje leto, vendar že sedaj sodelujemo in 
skupaj iščemo nove prostore za volišča, ki sedaj niso dostopna za invalide. Iz 
navedenega razloga pričakujemo, da bo tudi občinska volilna komisija za lokalne 
volitve 2018 določila ista volišča in območja volišča, kot jih bo pred tem okrajna 
volilna komisija. 
 
Dr. David JEZERŠEK (NSi) je dal pobudo, da se financira vzdrževanje cest, da ne bo 
prihajalo do tega, da bi bil plevel na cestah pol metra visok kot je bil letos. 
ODGOVOR: 
Občina Škofja Loka bo v okviru finančnih zmožnosti problematiko sprotno urejala po 
odsekih. 
 
Dr. Mateja PODLOGAR (KEL): 

1. Dobila je informacijo, da se ene stvari gradijo spet v Sv. Duhu – napeljave in jo 
zanima ali gre za odpravo napak pri gradnji meteorne kanalizacije, kjer je nekaj 
poplavljalo in so se nekaj dogovarjali. Ali gre za to ali gre za gradnjo novih meteornih 
vodov? In če gre za gradnjo novih vodov je prosila, če se lahko pove za koliko hiš in 
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če občina namerava s tem prebivalcem zaračunati komunalni prispevek in v tem 
primeru kakšen bo ta skupni znesek? 
ODGOVOR: 
V okviru projekta »Sv. Duh – meteorna kanalizacija« (uvrščen je v NRP – 
Proračun 2017 in v predlogu NRP – Proračun 208; ker bo zaključen predvidoma 
v prvih mesecih leta 2018) gre za zagotovitev odvajanja padavinske odpadne 
vode in preprečevanja zamakanja objektov v S delu naselja Sv. Duh (slednje se 
pojavlja zaradi vedno hujših nalivov in vse večje poseljenosti območja ter 
širitve utrjenih površin) pri čimer bo zgrajen odsek meteorne kanalizacije v 
dolžini 608 m. Z zgrajeno meteorno kanalizacijo skrbimo prvenstveno za 
odvodnjavanje ceste JP902911 in drugih utrjenih površin ter objektov na Z 
strani državne ceste R1210/1109, posamezniki pa imajo možnost odvodnjavati 
tudi svoje objekte v kolikor ni možno ponikanje. Z izgradnjo predmetne 
meteorne kanalizacije bo omogočena tudi izgradnja pločnika v Sv. Duhu. Za 
meteorno kanalizacijo komunalnega prispevka ne zaračunavamo. 

 
2. Na Novem svetu nasproti Name je na levo asfaltirano parkirišče, na desno pa ni. 

Zanimalo jo je zakaj tam ni asfaltirano, ker tam deluje malo neurejeno. Kdaj bi se to 
lahko uredilo? 
ODGOVOR: 
Asfaltiranje parkirišča ni v načrtu razvojnih programov. 

 
3. Dala je pobudo, da bi se za Vincarje postavila tabla kot je drugje za vasi oz. ulice. 

ODGOVOR: 
Naselje Vincarje je v sklopu naselja mesta Škofja Loka, zato nima posebne 
oznake naselja. Pobudo pa bomo obravnavali v sklopu projekta uskladitve in 
umestitve turističnih in obvestilnih tabel, ki je v teku in bo predvidoma končan v 
drugi polovici leta 2018. 

 
4. Dala je pobudo, da bi se table začele poenotiti. Ko se zavije pri cvetličarni na levo 

proti Vincarjem, je tam množica enih tabel. Med njimi pa se izgubijo table za 
prenočitve. Zdi se ji, da je to zelo ena velika škoda. Samo ena od teh nočitev je 
označena na klasični način z rjavo tablo. Predlagala je, da se to čim prej uredi. 
ODGOVOR: 
Pobudo bomo obravnavali v sklopu projekta uskladitve in umestitve turističnih 
in obvestilnih tabel, ki je v teku in bo predvidoma končan v drugi polovici leta 
2018. 

 
5. Glede na odgovor, je imela še eno dodatno vprašanje: spraševala je o reviziji, ki se 

odvija in je bilo odgovorjeno, da je ena revizija in da je bil sklep za to revizijo izdan 
24. 1. 2017 in da je še vedno samo sklep. Niti osnutka niti nič in jo je zanimalo kje se 
čaka, kakšen je problem in če je ta problem na strani občinskih služb? 
ODGOVOR: 
Občinska uprava je Računskemu sodišču pravočasno posredovala vso 
dokumentacijo in pojasnila, za katera jo je le-to zaprosilo. Občinska uprava 
nima vpliva niti vpogleda v delo in terminske plane Računskega sodišča RS, niti 
ni seznanjena, da se kje čaka ali da bi v postopku prišlo do kakršnegakoli 
problema. Izkušnje iz drugih občin pa kažejo, da je lahko poročilo izdano tudi 
še več kot leto dni po opravljeni reviziji. 

 
6. Parkiranje pred upravno enoto: takrat je bilo rečeno oz. g. župan je dejal, da bo to 

pogledal tudi Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. Prosila je, da se pove 
kaj je ta svet ugotovil. Ne gre samo zato, da lahko nekoga nekje odložiš ampak da bi 
nekdo, ki težko hodi, parkiral blizu vrat kamor mora iti ne da je odvisen od nekoga. 
Tako mu pa ne preostane drugega kot da parkira na hribu, na parkirišču, ki itak ne bo 
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mogel potem priti gor ali pa nasproti avtobusne postaje pa bo moral dolgo hoditi, pa 
spet ne bo mogel. Veliko je starejših ljudi v občini, kar je dobro, in jim je potrebno 
omogočiti, da bodo lahko parkirali nekje blizu, ker težko hodijo. 
ODGOVOR: 
Prometna signalizacija in ureditev trga omogočata, da voznik lahko pripelje in 
odloži osebo nato pa avto parkira na ustreznem mestu. Takšna praksa se že 
izvaja in do sedaj nismo zaznali težav. Redarska služba v takšnih primerih 
deluje preventivno in prebivalce usmerja k pravilnemu ravnanju. Občinska 
uprava bo v sodelovanju s projektantom določila eno parkirno mesto za 
invalide tudi na samem Trgu pod Gradom. Predhodno pa je bila že dana pobuda 
za namestite klopi bliže vhodu v upravno enoto, kar bo občinska uprava 
skušala urediti s projektantom. 

 
Maja CANKAR (SDS) je opozorila na cesto proti Lubniku, ki je ponekod v zelo 
katastrofalnem stanju. Ali so kakšni plani? V zgornjem delu se cesta zelo poseda in je 
nevarna za avto kot za kolesarje. Je pa zadeva tukaj zelo oblegana. 
 
Podžupan Tine Radinja je dejal, da je v planu sanacija. 
 
Župan je odgovoril, da je en posedek urejen, drugi je v planu v mesecu novembru, tretji pa 
spomladi. Posedki so posledica močnih nalivov in bodo sanirani v sklopu ureditve plazov. 
 
 


